
Gomez: Kessie? Myślę, że sprzedali go do Romy
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Papu Gomez był jednym z graczy łączonych z zespołem Giallorossich w tej

sesji transferowej. Pogłoski na temat gracza miały jednak miejsce głównie

w grudniu i ucichły na początku zimowego mecato. Argentyńczyk udzielił

tymczasem wywiadu dla Radio Closs Continental, w którym mówił m.in. o

zainteresowaniu Romy. 

- Minęło siedem lat odkąd opuściłem Argentynę i jestem w formie, czuję się bardziej

kompletnym graczem, mogę grać zawsze i zdobywać więcej doświadczenia. Mamy

bardzo dobrego trenera. Zapraszam mnie Milan, oczekuję na bardzo ważną ofertę z

europejskiego klubu, przynajmniej, żeby spróbować. To moje osobiste pragnienie,

nie kwestia pieniędzy. Wiedzą, że jeśli odejdę, to do Włoch lub Europy. Mam już 29

lat, jeśli wpłynie oferta, zobaczymy... Było zainteresowanie Romy i Milanu.

Reprezentacja Włoch mnie chciała, ale grałem już w drużynie U20 Argentyny.

Kessie? Myślę, że sprzedali go do Romy. 
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